



RMC ALUMNI ASSOCIATION INC
L'ASSOCIATION DES ANCIEN(NE)S DES CMR

Thomas Jarmyn, CD, LLM (York University 2010), MA (Saint Paul University 2009), LLB (Dalhousie 1994), BA (RMC 1983) is a lawyer and former naval officer, serving in the regular force until 1992 and the reserve force until 1997. He served in various capacities on HMCS Iroquois, HMCS Ojibwa, HMCS Skeena, HMCS Cormorant and HMCS Scotian. Upon leaving the Navy, he was called to the Nova Scotia Bar in 1995 and practiced law as an associate and partner with Burchell MacDougall in Truro and Wolfville, Nova Scotia until 2003. Mr. Jarmyn relocated to Ontario in 2003 and became a member of the Law Society of Upper Canada and carried on a commercial and administrative law practice. He worked in the Office of the President of the Treasury Board during the implementation of the Federal Accountability Act and then as Counsel to the Minister of Public Safety. In 2014, he returned to the Veterans Review and Appeal Board as deputy chair and was the chair of the board from April 2015 to July 2018. He was appointed as Police Commissioner of Prince Edward Island in October 2018 and became Director of Legal Services for the Government of PEI in December 2020. Since January of 2023 he has practiced law in Ontario as a sole practitioner with a focus on accountability legislation (Access to Information Acts, Elections Acts, Conflict of Interest Acts and Elections Acts) and national security law.

Tom was elected to the Board of Directors of the RMCAA in 2022 and is the chair of the Governance and Nominating Committee of the Board.

Aujourd'hui avocat, **Thomas Jarmyn**, CD, LL.M. (Université de York, 2010), M.A. (Université Saint-Paul, 2009), LL. B. (Université Dalhousie, 1994), baccalauréat (CMR, 1983), est un ancien officier de marine, qui a servi dans la Force régulière jusqu'en 1992 et dans la Force de réserve jusqu'en 1997. Il a occupé différents postes sur le NCSM Iroquois, le NCSM Ojibwa, le NCSM Skeena, le NCSM Cormorant et le NCSM Scotian. Après sa carrière militaire, il a été admis au barreau de la Nouvelle-Écosse en 1995 et a pratiqué le droit en tant qu'avocat et associé au cabinet Burchell MacDougall, à Truro et Wolfville, en Nouvelle-Écosse, jusqu'en 2003. Après s'être établi en Ontario en 2003, M. Jarmyn est devenu membre du barreau du Haut-Canada et a poursuivi la pratique du droit commercial et administratif. Il a travaillé au Cabinet du président du Conseil du Trésor lors de la mise en œuvre de la Loi fédérale sur la responsabilité, avant d'exercer les fonctions de conseiller juridique auprès du ministre de la Sécurité publique. En 2014, il a réintégré le Tribunal des anciens combattants (révision et appel) en qualité de vice-président, avant de présider le conseil d'administration d'avril 2015 à juillet 2018. Nommé commissaire de police de l'Île-du-Prince-Édouard en octobre 2018, il a pris les fonctions de directeur des services juridiques du gouvernement de la province en décembre 2020. Depuis janvier 2023, il exerce le droit en Ontario à titre individuel et se spécialise dans les dispositions législatives en matière de responsabilisation (lois sur l'accès à l'information, les élections et les conflits d'intérêts) et de sécurité nationale.

Il a été élu au conseil d'administration de l'Association des ancien(ne)s des CMR en 2022 et préside le comité de la régie interne et des nominations du conseil d'administration.